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Agenda: 1. Opening, notuelen, mededelingen
2. De post
3. Mededelingenblad
4. Bestek '89
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NOTULEN LEDENVERGADERING 25 april 1989 VWG 'MIDDEN BRABANT'

Aanwezig: Miek SI ikkorveor,Ciska van laarhoven,Jules Huls,Ad van Huppel, 
Sheila van Poppel,Look Hilgers,Frits van der Moor, Joris Gi1 — 
berts, Frans van den Oetelaar, Marian van de Groen, Joop van 
de Groen, Herman Petermeyer, Frans Post, Niels Gilissen,
Joost van Kuijk, Nico Hilgers,Gerard van Gooi, Arno Braam,
Jo Swaans, Sjef Staps, Lieneke Aangenendt,Pim Eshuis, Roos 
Backx. Bericht van verhindering: Jan Paymans, Frank van den 
Oetelaar, Ronald Smulders. 

l.Openinq,notulen,mededelingen:

Nico opende de vergadering om 20.25 uur.
Naar aanleiding van de notulen en het overige deel van het mededelingen
blad van april kernen uit de vergadering de volgende opmerkingen:
- Pim en Lieneke zouden kopiën van de jongste jaarverslagen van de secre
taris, de pennymaster en de kascontrolecormissie willen ontvangen.
- Lieneke meldt dat de bibliotheek het afgelopen jaar 40 uitleningen 
heeft geboekt. Daarnaast wilde zij meedoen met de inventarisatie van Ana- 
nina's Rust.Zij had zich ook opgegeven, maar terwijl iedereen reeds be
gonnen is, heeft zij nooit meer iets van de organisator gehoord. Frans 
Post (coördinatie) zegt zo zorgvuldig mogelijk te werk te zijn gegaan, 
m a r  zal Lieneke alsnog bij de tellingen indelen. Lieneke benadrukt dat 
zij die dingen organiseren goed moeten nagaan welke mensen zich op de 
vergadering hebben opgegeven.
- Marian:' Tijdens de Bocmleeuweriken-excursie liet niet het Noorderlicht 
zich mooi zien. Het betrof zonnevlekken.' Bovendien waren er negen deel
nemers.
- Arno meldt dat de waarnemingenrubriek niet te gebruiken is door derden.
Het zijn waarnemingen die op de vergadering ter sprake zijn gekomen of 
die via de S.O.V.-kaarten de archivarissen hebben bereikt. Het doel
van de rubriek is cm mensen te stimuleren hun waarnemingen door te geven. 
De waarnemingen worden nietnader bekeken, dus ook onbevestigde waarnemin
gen worden opgenemen. Controle e.d. is een taak van de archivarissen.
- Lijst contactpersonen: regel vier vervalt, omdat wat er staat fout is 
en cmdat het elders wel juist is vermeld. Ad van Poppel is de contactper
soon voor de Werkgroep Roofvogelvervolging (niet Miek).
- Lijst data: 4 mei 1989 valt op een donderdag; 's woendags is het 3 mei.

2. De Post.De Post.De Post:

- B.M.F.: De Federatie heeft een brief opgesteld met bezwaren en kanteke
ningen ten aanzien van 'Parkland Brabant', het initiatief van de provincie 
en bedrijfsleven om het recreatie-complex in Midden Brabant uit te bouwen.
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tariseren als de VWG in '78/'79 heeft gedaan.Wanneer iemand oeverzwaluwen 
ziet, kan dat dan doorgegeven worden ?
Pim meldt dat er bij hem tegenover in Oostelbeers broedende kerkuilen zijn 
gevonden. Tevens weet hij dat vreemden een kast van de VWS in Middelbeers 
hebben 'gecontroleerd'. Joop:" Moeten er om dit soort gevallen te voorko
men geen striktere afspraken worden genaakt met de eigenaren van de pan
den?" Jo:" Er moet een pasje kernen." Lieneke:" Dan moet er ook een tegen- 
pasje kanen voor de eigenaar, zodat die zeSer weet dat er ëen 'officiële' 
controleur voor zijn deur staat.
Het bestuur zal Ger van den Oetelaar benaderen (van het Kerkuil-Overleg) 
of het feit dat vreemden zich toegang tot de broedsels verschaffen op gro
tere schaal voorkomt en of er reeds manieren zijn bedacht cm dat te voor
komen. Nico meldt dat sloten op de kist in het verleden in ieder geval 
niet bleken te werken, want die werden 'gewoon' opengebroken. Joost heeft 
in Tilburg baltsgeluiden van een kerkuil gehoord en zag de vogel vliegen 
bij het klooster naast Bredaseweg 196.

8.Excursies:

Givry: Frans Post en Gerard van Gooi kunnen niet meer met zekerheid zeg
gen of ze wel gaan. Godert is het nog wel van plan. Joost wacht even af.
De excursie staat dus op losse schroeven.
Hassbruch: Ook hier haken deelnemers af (Frans van den Oetelaar, Joop, Jo 
waarschijnlijk). Joris,Lieneke,Roos en Loek willen wel gaan. Ad en Sheila 
wachten nog af. De huisvesting moet nog geregeld worden.
Zuid Limburg: Joop, Joris,Nico,Cis,Jo,Sjef,Loek en Pim willen gaan.Ter 
vergadering werd afgesproken op 3 juni om 6.00 uur vanaf station Oister- 
wijk te vertrekken. Nico coördineert, (d.d. 17 mei is echter gebleken dat 
die datum in ieder geval voor Nico niet kan, hij benadert de belangstel
lenden daarover. Een nieuw voorstel volgt op de meivergadering.)

9■Rondvraag:

-Herman: Bij V&D in Tilburg ligt voor ƒ 6,50 een boek over zeevogels.
-Nico: Nieuw adres per 1-5-89— > Achthoevenstraat 43, Udenhout.Telefoon: 
04241-4258.

-Nfarian: Een tijdje terug stelde zij voor on weer eens een'vaarexcursie' 
te organiseren. Natuurmonumenten biedt die mogelijkheid in een aantal van 
haar veenplassengebieden. Het bestuur zal dit in het programra opnemen, 
iraar er moet eerst nog even geïnformeerd worden dus over een datum kan 
vooralsnog niets gezegd worden.
-Lieneke: Zij mist de mensen van het waarnemingenarchief. Alle kaarten van 
1982 zijn door haar ingevuld en ter vergadering aanwezig. Wht moet ze er 
nu mee ?
-Hans van de Haring: "Weet de VW3 van de plannen bij Oisterwijk cm een



groots recreatiecoroplex in te richten in het dal van de Voorste Stroom?" 
Ja, naar formeel is er nog niks aan te doen. Pas in de procedure voor de 
wijziging van het bestemmingsplan zijn er mogelijkheden tot inspraak. 
Vooraf wordt er een Milieueffecten-rapportage opgesteld, maar daarbij 
kan niet ingesproken worden.Loek meldt dat overigens de hele Raad van Oi- 
sterwijk tegen het plan is zoals het er nu ligt. Alleen het C.D.A. is 
voor.
-Loeklicht de vergadering in over een gesprek wat hij heeft gehad met Maar
ten Helmich van Natuur, Milieu en Faunabeheer (voorheen Onderdeel SBB) in 
Tilburg. Die laatste heeft samen met iemand van de Centrale Directie van 
de NMF in Den Haag een gesprek gehad met van Doom (degene die Regenwul
pen ringt op Landschot). Van Doom kon zich niet vinden in de beperkingen 
waaraan zijn nieuwe vergunning gebonden was.
Naar aanleiding hiervan ontspint zich een heftige discussie tussen voor 
en tegenstanders van het ringen op zich. Cmdat de discussie te emotioneel 
werd en andat die vraag uiteindelijk niet aan de orde was (het ging cm 
onze mening ten aanzien van de beperkingen) is de discussie afgekapt. .
Het bestuur schrijft een brief aan M. Helmich om te informeren welke gege
vens we boven water kunnen krijgen over het ringen van de regenwulpen op 
landschot.
________________________________________________________  Tilburg, 18-5-89
____________________________________________  Arno Braam

EX C U R S IES
Zuid Limburg:

De excursie gaat door. Voldoende mensen hebben belangstelling getoond.
Nico stelde echter voor om de datum te veranderen in 4 . juni. Zij 
die zich opgegeven hebben zullen daarover gebeld worden. Nico coördineert. 
De excursie zal zich met name richten op bos- en beekvogels die in Noord- 
Brabant schaars, maar in Zuid Limburg algemener zijn ( Grote gele kwik, 
IJsvógel, Appelvink, Kleine bonte specht, Glanskop. Mogelijk ook Krams
vogel, Rode wouw, Wespendief.) Natuurlijk zal er naar fcftiitie binnen de 
VWS ook veel aandacht zijn voor de vegetatie en het landschap in het al
gemeen.

Vaarexcursie in een veenplassengebied.
Datum, precieze plaats en coördinator voor deze excursie zijn nog niet 
bekend. Gezien de grote belangstelling echter die er voor de excursie 
naar het Naardermeer bestond is de verwachting dat er ook nu weer vol
doende mensen mee zullen gaan. Marian zoekt op dit moment uit waar we 
naar toe zouden kunnen gaan, wanneer en voor hoeveel mensen er nog een
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VERSLAG EXCURSIE BOSSEN O'WIJK
Excursie nieuwe leden d.d. 23 april 1989.
Vertrek: 6.00 uur, Groot Speyck te Oisterwijk.
Deelnemers: Pim Eshuis, Joris Gilberts, Jan Paymans, Jules Huls, Mare van 
de Ven en vriendin en Ronald Smulders.

De excursie was vooral bedoelt cm de deelnemers te oefenen in het herken
nen van bosvogelgeluiden. Ondanks het tegenvallende weer (motregen en 
dichte bewolking) hoorden en zagen we toch veel algemene soorten zoals: 
Roodborst, Winterkoning, Koolmees, Pimpelmees, Kuifmees, Zwarte mees.
Vink, Spreeuw, Grote bonte specht, Bocmkruiper, Houtduif, Holenduif, 
Goudhaantje, Fitis, Tjiftjaf, Zwartkop, Kauw, Merel, Zanglijster. Vfc 
hoorden ook zeldzamere soorten zoals: Bosuil, Bocmklever en Zwarte specht. 
Dankzij de grote zangactiviteit van de bosvogels konden de deelnemers hun 
geluidenkennis van de voorkomende soorten verder uitbreiden, hetgeen dan 
ook duidelijk gebeurde.
Toen we cm ongeveer half negen de excursie bij Groot Speyck beëindigden 
konden we terugkijken op een geslaagde ochtend.

Ronald Smulders.

WAARNEMINGEN
Op de april-vergadering werden waarnemingen ingeleverd door Niels Gilis- 
sen (NG) en Miek Slikkerveer (MS). De waarnemingen kunnen,zoals ze ver
meld zijn in deze rubriek niet door derden gebruikt worden. De orginele 
kaarten zijn in handen van de archivarissen.

Zomertalinq 9-4-89, Kampina: 1 ex (NG) Zwarte ruiter 9-4-89, Kampina: 1 
ex (NG) Regenwulp 2-4-89, Kampina(slaapplaats): 53 ex (NG) Brilduiker 
12-3-89, Landschotse Heide: 2 ex (MS) Canadese gans 9-4-89, Capelsche 
Uiterwaarden: 1 ex (MS) Kemphaan 12-4-89,Landschotse Heide: 46 ex (MS).

CONTACTPERSONEN
Inventarisatie Zwarte roodstaart.................. Frans Post
Inventarisatie Ananina's Rust..................... Frans Post
Inventarisatie Korhoenders.........................Arno Braam
Waarnemingenarchief...............................George van Daelen

Ronald Smulders 
Frans PostRedactie Vogelboek
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Deelname VW3 Nationale Vogeltrekdag......

Werkgroep Roofvogelvervolging............
Nieuwe leden.............................
Excursie Zuid Limburg....................
Avondexcursie landschotse heide/De Utrecht
Vaarexcursie veenpiassen.................
s.o.v................................................................

,Godert Verbiest 
Toon van de Langenberg 
Ad van Poppel 
Ronald Smulders 
Nico Hilgers 
Ronald Smulders 
???????????????
Frans Post

MEDEDELINGENBLAD
Binnen het bestuur is het idee geboren om het maandelijkse mededelingen
blad om te vormen een tijdschrift met ongeveer hetzelfde formaat. Een 
werkgroep-blad dus.
De aanleiding zit hen daar in dat het huidige blad daar steeds meer op 
begint te lijken, maar dat dat er nogal saai uitziet. Bovendien verschij
nen er meer en meer vaste rubriekjes in. Als dat meer uitgebouwd zou wor
den, zou er vast en zeker iets moois uit kunnen bloeien.
Arno is echter niet van plan cm er veel meer werk in te steken dan hij 
nu doet.
Er zou dus een redactie van twee, maximaal drie personen moeten kanen die 
het idee verder uitwerkt en in de toekanst verder vorm gaat geven. De 
kwaliteit van het blad staat of valt tenslotte met de inzet van de mensen 
die er aan werken. Ook dit soort redactionele verantwoordelijkheden wil 
Arno niet op zich nemen. Hij zal niet neer doen dan copij leveren,zoals 
de notulen van de ledenvergadering en dergelijke.
Op de ledenvergadering van mei zal de vergadering bekijken of er leden 
zijn die de draad op willen pakken en er de karrende tijd serieus aan wil
len gaan werken.
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Qn het draagvlak te vergroten vraagt de B.M.F. alle aangesloten groepen 
cm de brief bij instemming te ondertekenen.
-Limosa: laatste nummer.
-Kamer van Koophandel: Jaarlijkse enquete cm eventuele statutaire wijzi
gingen of veranderingen in de bemanning van het bestuur door te geven.
Tot zover de ingekcmen stukken. Uitgegaan is de brief van de B.M.F. (on
dertekend ).

3. Mededelingen van het Samenwerkingsverband van Miden- en Oost Jjrabantse 
Voqelwerkqroepen:

Ad is op 13-4-89 naar de S.O.V.vergadering geweest.Namens de vergadering 
was geen vertegenwoordiging aanwezig. Hij heeft de volgende mededelingen:
- Het S.O.V. heeft ƒ 100,—  gegeven aan een vogelasiel in Someren. Wan
neer er verzoeken komen van andere asiels en er is nog geld, dan zullen 
ook hun verzoeken gehonnoreerd worden.
- Er is nog geen redacteur voor de Roodborsttapuit gevonden. Als geen op
lossing gevonden wordt zal het tijdschrift de kanende keer voor de laat
ste maal verschijnen. Bovendien is er ook een typist(e) nodig.
- Met betrekking tot de nieuwe activiteiten van het S.O.V.(zie mededelin
genblad van april) is geen nieuws te vermelden.
- In laatste rondschrijven van de dienst R.N.V. van de provincie was vol
gens het S.O.V. te weinig aandacht besteed aan het Natuur Ontwikkelings
plan.

4. Jaarverslag Werkgroep landschapsbeheer:

De vergadering heeft geen aanmerkingen op het verslag. Maar Roos vraagt 
zich af of er inderdaad zo veel deelnemers waren. Dat viel inderdaad wel 
mee. Het is echter ook niet cynisch bedoeld.

5-Bestek '89:

Vanwege de afwezigheid van Frank komt dit agendapunt te vervallen. Het 
zal in mei op de agenda van de ledenvergadering verschijnen. Tevens wordt 
het voorstel in het mededelingenblad van die maand opgencmen.

6.Braderie Oisterwijkse molen:

De datum is bekend: zaterdag 13 mei 1989. Er zal een stand door de VW3 
worden ingericht. De panelen liggen bij een architect in Gilze (vriend 
Viktor). Frans Post weet waar precies. Loek zal hem daarover bellen. De 
posters liggen waarschijnlijk nog in het appartement van Viktor. Dien
aangaande moet contact opgencmen worden met de zus van Viktor. Jo kan 
voor het vervoer van de panelen zorgen. In ieder geval zullen Doek. Lie- 
neke en Herman voor de bemanning van de stand zorgen. Meer mensen worden 
gevraagd om mee te werken.
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7. Tellingen:

Alle tellingen zijn begonnen. De korhoentelIers brengen verslag uit van 
hun tweede telling. De algenene tendens is dat op alle terreinen de 
aantallen zijn afgencmen. Op de Oirschotse Heide lijken de aantallen nog 
verder gekelderd. Alleen op de Drunensche Duinen zijn er in plaats van 
drie hanen vier geteld.
Alle mensen die mee doen aan de Zwarte roodstaartentelling zijn al een 
keer naar buiten geweest en hetzelfde geld voor de inventarisatie van A- 
nanina's Rust. Ronald en Loek hebben beide Regenwulpen geteld. De eerste 
op de Kampinasche Heide, de tweede op de Landschotsche.
Niels is wederan bezig met de inventarisatie van het Helvoirts Broek.
Tot nog toe zijn alle soorten van vorig jaar weer terug, maar het is 
nog te vroeg om er verder veel over te zeggen. Niels neemt in ieder 
geval dit jaar niet meer alle soorten mee.
Frans en Gerard zijn er weer op uit geweest cm Blauwe reigers en Roeken 
te tellen in De Duiver: (tussen haakjes: Frans Post en Gerard van Góól) 

1987: 85 nesten van de Blauwe reiger 
1988:156 nesten „ „ „ „
1989:282 nesten „ „ „ „

1987:340 nesten van de Roek 
1988:380 nesten „ „ „
1989:530 nesten „ „ „

U t-C .
Nu de stand zo ver is toegencmen is het de vraag het zal lopen met de 
aanstaande ruilverkaveling. ^

O
Niels:" Hoe is het met de reigerkolonie en de fietstunnel bij Maurik ?"
Er zijn geen nieuwe ontwikkelingen. Joop meldt dater tussen Huize de Tol 
en de zuidkant van Vught door Rijkswaterstaat een informatie-keet is in
gericht. Dit cm het publiek te informeren over het opkrikken van de snel
weg Den Bosch-Eindhoven.
Jean-Paul heeft voor het komend seizoen veel op het programna staan. Hij 
onderzoekt een groot aantal bossen in de regio op de aanwezigheid van 
roofvogels, bocmklevers,appelvinken,glanskoppen,kleine bonte spechten en 
groene spechten en maakt daar een dagtaak van. Tevens wordt het dal van 
het Spruitestrocmpje bekeken op enkele schaarsere vogels.als Roodborst- 
tapuit, Geelgors en andere. Hij vraagt alle leden cm waarnemingen van die 
soorten aan hem door te geven.
Miek is in het laatste jaar van het afgravingenproject gestart met het in
ventariseren van ralachtigen ter plaatse. De eerste waterrallen zijn al 
gevonden. Bovendien inventariseert zij met Arno alle bekende lokaties met 
oeverzwaluwen in de regio. Getracht wordt om dezelfde gemeenten de inven-
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boot te huren is, en zo meer. Op de vergadering zal een en ander nri?r uit
gewerkt gaan worden.

Avondexcursie Landschotse Heide/Landgoed De Utjecht:

Op de meivergadering zal deze excursie als voorstel op tafel liggen.
Datum: 2 juni 1989. Vertrek: 19.00 uur vanaf het parkeerterrein bij de 
Rabobank te Diessen.
Als eerste zal Landschot worden bezocht. Vogels: Zwarte stern. Winterta
ling, Slobeend, Wulp, Grutto, Tureluur, Witgatje, Roodborsttapuit, Bocm- 
pieper. Boomvalk, Buizerd, enzovoort. Daarna zal tot na de schanering de 
tijd doorgebracht worden in De Utrecht. Vogels: Roerdomp, Katerral, Kok
meeuwenkolonie, Geoorde fuut, Zwartkopmeeuwimogelijk), Kuifeend, Tafel
eend, Wintertaling, Fuut, Bosuil, Bocmleeuwerik, Nachtzwaluw, Ransuil.

LANDELIJKE HUISZWALUWTELLING
Van het Rijksinstituut voor Natuurbeheer is de volgende brief ontvangen:

HU ISZWALUW ONDERZOEK

J_nJ.e_Ldj_n£ £n_m£tiv£tie
Dat urns po s ts te m p e l

De H u is zw a luw  i s  a l s  broedvogel f l i n k  in  a a n t a l  afgenomen. Op het  e in d  van de 
zes  t i ge r  j  a ren b roedden e r  in  N eder land  nog 71000 - 1 030 00 pa re n .  In 1973 ~ 1977 
werd he t  a a n t a l  g e sc h a t  op c a .  7 7 0 0 0  p a re n .  In 1983 - 1985 waren e r  v e rm o e d e l i j k  
nog maar 25000 - 50000 b roe dp are n .
P l a a t s e l i j k e  n e s t t e 11ingen na 1986 b e v e s t ig e n  dat deze d a le n de  t re n d  z i c h  v o o r t z e t .  
Voor de N ed er land se  V e re n ig in g  to t  Bescherm ing  van V o g e ls  i s  d i t  a a n le i d i n g  geweest 
om de H u is zw a luw  in  1989 aan de l i j s t  van bed re ig d e  v o g e ls o o r te n  toe te  voegen.
Over de oo rzaken  van de a c h t e r u i t g a n g  kan s l e c h t s  g e g i s t  worden. W a a r s c h i j n 1i j k  
h e e f t  het  te maken met een afname van het  voed se laanb od  ( i n s e c t e n ) ,  w a a r b i j  
b e s t r i j d i n g s m i d d e le n  en 1u c h t v e r o n t r e in ig in g  v e r m o e d e l i j k  een b e l a n g r i j k e  ro l  
s p e le n .  M o g e l i j k  i s  ook de r e n o v a t i e  van oude woningen en de toegenomen o n g e s c h i k t 
h e id  van n ieuwbouwhuizen a l s  n e s t e l p l a a t s  debet aan de ach t e r u i t g a n g .
In h o e v e r re  de o ve rw in te r in g s o m s ta n d ig h e d e n  in  t r o p i s c h  A f r i k a  van in v lo e d  z i j n ,  is  

^ i e t  bekend.
Om meer in f o r m a t i e  te  k r i j g e n  o v e r  het wel en wee van de H u is z w a 1 uwen, i s  b e s lo te n  
om op l a n d e l i j k e  s c h a a l  met een i n v e n t a r i s a t i e - o n d e r z o e k  te  s t a r t e n .
Het in v e n t a r i s a t i e - o n d e r z o e k  dat in  1989 a l s  p r o e f  z a l  beginnen kent  twee a s p e c t e n.

_ A / - A l l e r e e r s t  z i j n  gegevens nodig  o v e r  a a n t a l  en v e r s p r e i d i n g .  Hoe g root  i s  de
h u id ig e  broedpopu1 a t i e , hoe i s  de a a n t a 1s v e r d e 1ing o ve r  het  land en w e lk e  v e ra n 
d e r in g e n  tred en  d a a r in  op. Voor het  beantwoorden van deze vragen  z i j n  m e e r j a r ig e  
nes ten te 11 ingen nodig  op een zo g roo t  m o g e l i j k  a a n t a l  p l a a t s e n  in a l l e  de len  van 
N e d e r la n d .  Het gaat  h i e r b i j  om een m on ito r-p rogram m a, w aaraan  ie d e reen  kan d e e l 
nemen. De t e l r e s u l t a t en kunnen worden in g e v u ld  op t e l  f o r m u l i e r  A.
D i t  a s p e c t  van het onderzoek  s l u i t  nauw aan b i j  het B i j z o n d e r e  S oo r ten  P r o j e c t  
(BSP) van SOVON. Daarom is  ook b e s lo t e n  zove e l  m o g e l i j k  samen te  w e rke n .
Om een zo g root  moge l i j k e  deelname te b e w e r k s t e l l i g e n  i s  d i t  f o r m u l i e r  A zo 
eenvoudig  moge l i j k  gehouden.

_B/-Het tweede a s p e c t  van het onderzoek  b e t r e f t  het ve rzam e len  van in f o r m a t i e  o ve r  
de a f z o n d e r l i j k e  k o l o n i e s .  Daardoor kunnen we meer o v e r  de n e s t p l a a t s e n  te 
wete. 1 -’^n. Die in f o r m a t i e  kan van g root be lang  z i j n  b i j  de bescherm ing  van de
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soort. De gegevens over de afzo nd er l i jke  kolonies en nesten kunnen worden inge- 
vuld op te lform ulie r  B. Dit formulier vergt ie ts  meer adm in istra t ie  maar kan in 
fe i t e  in het veld ingevuld worden.

Ook b i j  d it  onderzoek aan de a fzo nd erl i jke  kolonies en nesten is  een jarenlange her 
haling van groot belang. Daardoor komt namelijk informatie boven water over de 

factoren die het ontstaan of verdwijnen van grote en of k le ine  kolonies beinvloeden.

We z i jn  van plan na afloop van elk broedseizoen een vers lag samen te s t e l le n ,  dat 
aan elke medewerker toegezonden zal worden.
Wij hopen op een grote deelname aan beide aspecten van het onderzoek,

met v r ie n d e l i jk e  groeten,

D.A.Jonkers £ H.N.leys
i .s .m . SOVON ^

-In de ledenvergadering van mei zal besproken moeten worden of de VWS deelneemt

BESTEK '89
BESTEK 1989 en toekomst.

Naar aanleiding van het financieel verslag over 1988 konden we tot de konklusie 
komen dat we op onze reserve moeten gaan letten. Daarom de volgende voorstellen 
die aan de bezuinigingen moeten gaan bijdragen:

- Tot heden heeft de U.Ui.G. altijd bijgedragen in de zaalhuur van
'De Schaapjes’. Die bijdrage kwam neer op twee gulden per lid bij deelname 
aan de vergadering. Daarvoor kon men genieten van onbeperkt koffiedrinken. In 
overleg met Hans Haring zal worden gezocht naar een oplossing waarbij die 
V.W.G.-bijdrage zal komen te vervallen. Tijdens de vergadering meer hierover.

- Ook is de V.UJ.G. altijd zo vriendelijk geweest om aan het abonnement op de
Roodborsttappuit vijf gulden bij te dragen. Gmdat echter niet iedereen daarop 
geabonneerd is leek het ons eerlijker om iedereen dit zelf te laten betalen. 
Het abonnement komt dus op tien gulden per jaar. lüij zouden het zeer op prijs 
stellen als de abonnees van dit jaar vrijwillig de resterende vijf gulden 
zouden willen bij betalen. Dit kan door te storten op giro 3531190, onder 
vermelding van: roodborsttapuit. Bij voorbaat dank! a

- Ter sprake is geweest of we niet een aantal abonnementen kunnen schrappen, \ 
omdat de indruk bestaat dat niet elk tijdschrift gretig wordt gelezen. Als 
alternatief is ter tafel gekomen een leesmap samen te stellen, waardoor de 
bladen meer onder de aandacht komen. Over een verdere opzet en organisatie 
zullen we het tijdens de vergadering hebben.

Tot zover voprstellen van onze zijde. Mochten er nog andere ideeen zijn dan 
horen wij daar graag van tijdens de komende vergadering.

Namens het bestuur,
Frank van den Öetelaur..





DATA:

di 30-5: Ledenvergadering VWG. Na afloop dia's over "Vogels in Turkije" 
van Gerard van Gooi.

vr 2-6: Avondexcursie Landschot/Utrecht. Vertrek 19.00 uur vanaf Rabo
bank Diessen (voorstel).

za 3-6 of zo 4-6: excursie Zuid-Limburg (afspraken op mei-vergadering) 
?? ?-6: vaarexcursie veenplassengebied (voorstel)
wo 14-6: bestuursvergadering (bij Frank)
di 27-6: ledenvergadering VWG. Plan: na afloop lezing Ad over Biesbosch. 
?? ?-7: excursie Biesbosch (idee)


